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ZAPISNIK  3.  SEJE SVETA STARSEV  —12. 6. 2023  

Datum seje:  12. 6. 2023  

Ura pričetka:  17.00  

Ura zaključka:  18.50  

Prisotni:  21  

Odsotni:  16 (4  opravičili) 

Lista navzočnosti se hrani v tajništvu šole. 

Dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje  

2. Potrditev delovnih zvezkov za šolsko leto  2023/2024 

3. Kratko poročilo o šolskem letu  2022/2023 

4. Predlogi in pobude staršev 

K 1. točki: 

Sklep: Vsi prisotni člani so potrdili zapisnik prejšnje seje. 

K 2. točki: 

Skupaj z vabilom so člani sveta staršev prejeli seznam delovnih zvezkov, učbenikov in ostalih potrebščin 

od  1.  do  9.  razreda, ki jih bodo učenci potrebovali naslednje šolsko leto. 

Gospa knjižničarka je bila prisotna pri tej točki dnevnega reda, kjer je na kratko predstavila učbeniški sklad. 

SKLEP: Prisotni člani so soglasno potrdili seznam učbenikov, delovnih zvezkov in ostalih potrebščin od  1.  

do  9.  razreda za šolsko leto  2023/2024.  

К  3.  točki: 

Gospa ravnateljica je podala poročilo o šolskem letu  2022/23:  

- 	Program je bil realiziran v celoti, izpeljane so bile vse načrtovane šole v naravi, tabori in vsi dnevi 

dejavnosti. 

- 	Učenci so tudi letos sodelovali na likovnih in literarnih natečajih ter tekmovanjih iz znanja in 

športnih tekmovanjih ter bili zelo uspešni. Vsak uspešen učenec je povabljen k ravnateljici, kjer mu 

osebno čestita za njegov uspeh. 

- Pri nacionalnem preverjanju znanja smo nad slovenskim povprečjem.  

1. 6. 2023  je bil v  KD  Radomlje koncert učencev OŠ Preserje pri Radomljah in krajevnih skupnosti. 

Tudi za naslednje šolsko leto se načrtujejo skupna sodelovanja s krajevnimi skupnostmi. 

- 	Med počitnicami se načrtuje osvežitev šole in sicer bomo prepleskali glavni hodnik, nabavili učne 

pripomočke, želeli bi si nabaviti nekaj novih igral na igrišču. 

- Vključili smo se v triletni projekt  FIT  pedagogike, kjer so vključeni vsi pedagoški delavci. Projekt 

temelji na osnovi gibanja. 
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- 	Gospa ravnateljica je člane seznanila z dogodkom, ki se je zgodil v enem od razredov in sicer je 

šestošolec grozil, da bo naslednji dan naredil to, ker se je zgodilo v Srbiji. Gospa ravnateljica je 

pojasnila, da je podala prijavo na policijo, o dogodku smo takoj obvestili starše vseh učencev in 

zaposlene. Obvestili smo tudi Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, Varuha človekovih pravic. 

Imeli smo sestanek s starši, učenec je imel prilagojeno izvajanje pouka. Iz policije so nas obvestili, 

da so opravili preiskavo in na domu niso nič  našli. Učenec je tudi povedal, da se je samo šalil in da 

tega ne bi storil. Prav tako se je tudi opravičil. Gospa pomočnica Tina Verbančič  je pojasnila, da je 

svetovalna služba delala po korakih, da so iskali pot, ki bo najboljša za učenca in za vse ostale 

sošolce. Pomembno je, da se vsi učenci počutijo varno. Učitelji so naslednji dan pri urah govorili o 

tem in na to temo je bilo organizirano predavanje za starše »Krizne situacije in kako se o njih 

pogovarjati z otroki«, dne,  30. 5. 2023,  predavateljica Dubrovka Hrovatič. 

Gospod predsednik sveta staršev je povedal, da seje glede dogodka nanj obrnilo kar nekaj staršev. 

Za izredno sejo sveta staršev se ni odločil, ker s tem ne bi nič  rešili. Gospe ravnateljici je ponudil 

pomoč, če bi jo potrebovala. 

Tudi v naslednjem šolskem letu bo šola organizirala predavanja za starše, na katere so vsi vljudno 

vabljeni. 

Gospa predsednica šolskega sklada Tanja Mrkun je podala informacijo o delovanju šolskega sklada. 

Veseli bi bili, da bi se več  staršev odzvalo oziroma vključilo v šolski sklad, ko potrebujemo pomoč. 

Gospa ravnateljica je člane seznanila, da so v šolskih garderobah od  4.  do  9.  razreda nameščene 

kamere. Namestili smo jih zaradi povečanega uničevanja garderobnih omaric. 

K  4.  točki: 

Predlogi in pobude staršev: 

-Predstavnika  4.  a zanima ali je možno, da bi se položnice za šole v naravi razdelilo na več  obrokov. Gospa 

ravnateljica je odgovorila, da je to izvedljivo. Informacijo bo predala naprej. 

-Predstavnica  7. c  sprašuje ali je možno plačljiv  e  Asistent. Gospa ravnateljica je odgovorila, da naša šola 

uporablja program LOPOIis, katerega pa tudi širimo. Staršem je že omogočeno, da sami odjavljajo šolsko 
prehrano za svoje otroke. Bomo pa poskusili še nadgraditi uporabo programa. 

-Predstavnica  7. c  je sporočila, da njihov razred ni prejel ankete o počutju za starše. Gospa Verbanč ič  bo 

sporočila to naprej, da bodo anketo prejeli. 

-Predstavnico  3. b  zanimajo rezultati ankete o šolski prehrani. Gospa ravnateljica je predstavila rezultate 

ankete. Starši si želijo manj sladkega peciva, manj soka, otroci sploh ne marajo sadja, poudarili so dolge 

vrste pri kosilu in velikost porcij. Iz podjetja Anema smo za en dan imeli v naši kuhinji glavnega kuharja iz 

Rogaške Slatine, ki je spremljal delo našega kuharja in kuharic. Po koncu dneva nam je predal njegove 

ugotovitve in napotke za naprej. V kuhinji so nekatere spremembe že narejene, nekaj sprememb pa bomo 

uvedli tudi z novim šolskim letom. 

- Predstavnico  3. c  zanima ali so v jedilnici prisotni dežurni učitelji, saj se dogaja da večji učenci jemljejo 

mlajšim učencev sok ali kaj drugega iz pladnja. Gospa ravnateljica je pojasnila, da sta v jedilnici vedno po 

dva dežurna učitelja. 

- Predstavnico  5.  a zanima ali dežurni učitelj opazi, če se učenci obmetavajo s hrano in kakšen je ukrep za 

učenca. Gospa Verbančič  je pojasnila, da učitelji ukrepajo v skladu s pravilnikom. Pokliče se starše in 

dogovori za posledice (pomoč  čistilkam, dežuranje v jedilnici), v kolikor pa učenec nadaljuje z 

neprimernim vedenjem pa ostane brez kosila in nima vstopa v jedilnico. 

-Predstavnico  5.  d zanima ali je možno v nižjih razredih podaljšanega bivanja omogočiti, da imajo učenci 

stalnega učitelja in ne toliko menjav ter, da so učenci istega razreda skupaj. Gospa ravnateljica je pojasnila, 

da se dogaja to zaradi pomanjkanja kadra in povečanih bolniških odsotnosti učiteljev. Bomo pa za 

naslednje šolsko leto povprašali vodja podaljšanega bivanja, če se da to urediti. 
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-Predstavnica  5.  a opozarja, da učenci uporabljajo elektronsko cigareto že v  5.  razredu ter da učitelji tega 

ne vidijo. Gospa Verbančič  je pojasnila, da je pomembno, da učenci to pridejo povedat, saj le tako lahko 

ukrepamo. 

- Predstavnico  7. c  zanima ali lahko učitelj pogleda v torbo učenca. Gospa Verbančič  je pojasnila, da to ne 

sme, lahko pa mu naroči, da učenec torbo izprazni pred učiteljem. 

-Predstavnico  5.  a zanima ali je dovoljeno staršem uporabljati elektronsko cigareto na šolskem dvorišču. 

Gospa Verbančič  je pojasnila, da na šolskem območju to ni dovoljeno. 

-Predstavnico  5.  a zanima zakaj imajo učenci toliko predur, sploh  2.  in  3.  razredi. Gospa ravnateljica je 

pojasnila, da bomo za naslednje šolsko leto poskušali urediti, da bo predur manj. 

-Predstavnica  5.  d opozarja, da se učenci, ki čakajo na kombi zadržujejo na travniku zraven glavne ceste, 

kar je zelo nevarno. Gospa Verbanč ič  je pojasnila, da se bo uredil prostor pred ograjo, da bodo učenci 
lahko počakali tam. 

-Predstavnico  6, c  zanima ali bodo res učenci morali imeti šolske uniforme. Gospa ravnateljica je pojasnila, 

da nikoli ni bilo govora o šolskih uniformah. 

-Predstavnico  5.  a zanima kako se oblikujejo heterogene skupine. Gospa Verbančič  je razložila postopek 

oblikovanja skupin. 

- Predstavnico  5.  a zanima ali poškodbo in uničenje šolskega inventarja plačajo starši. Gospa Verbančič  je 

pojasnila, da se starše obvesti o škodi in nato, če se starši strinjajo za poravnavo škode dobimo povrnjeno, 

drugače je to strošek šole. 

Ob tem je gospa ravnateljica dodala, da se je v letošnjem šolskem letu povečalo število vzgojnih ukrepov. 

Naslednje šolsko leto bomo ob določenih dogodkih drugače ukrepali. Učenci, ki izbirajo neprimerna 

vedenja in so jim izrečeni vzgojni opomini se ne bodo smeli udeležiti šole v naravi, taborov 

(nadstandardnih dejavnosti). Če bo učenec prijavljen na tabor ali šolo v naravi, potem pa se tega ne bo 

udeležil, se bo staršem zaračunal določen znesek. Opravičen izostanek bo veljal samo z zdravniškim 

potrdilom. 

-Predstavnika  4.  a zanima ali glede na to, da imamo v šoli prepoved uporabe telefona, le tega lahko učitelj 

vzame. Gospa ravnateljica je pojasnila, da učitelj telefon lahko vzame. Telefon nato lahko prevzamejo 

starši v tajništvu šole. 

-Predstavnica  9.  a se je zahvalila vsemu osebju na šoli. 

-Predstavnica  6. c  je pohvalila gospo razredničarko, gospo Nosan. 

- Predstavnica  5.  a bi si želela dodatna navodila za program LoPolis in kakšno dodatno poličko na hodniku 

za pokale. 

Gospod predsednik se je zahvalil šolskemu skladu in pozval prisotne k sodelovanju ter zahvalil vsem 

ostalim za sodelovanje. 

Sestanek sveta staršev je bil zaključen ob  18.50.  

Zapisala: Sabina Roglič  
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